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HEE gecheckt met WJZ, Boa’s worden ingezet door gemeenten en die kunnen we niet aanwijzen. Wordt ook zo genoemd in de

memorie van toelichting.
“Daarnaast biedt dit artikel een aanvullende mogelijkheid om ten aanzien van de antimisbruikbepaling 66k buitengewone opsporingsambtenaren aan te wijzen”

Ik heb inmiddels alle vragen die ik had geclusterd en één antwoord op gegeven.

Groet,

ven: [IEEE§ (GE) EEE ins n>

Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 14:39

Aan: k BE) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Antwoorden op vragen 216 219 250 228

Vrees dat dit niet kan. Je kunt niet naar een BOA verwijzen maar naar de verantwoordelijke voor het toezicht waarin de BOA een

rol speelt. Check ook even met WJZ

Van: k [5.1.20 |EE @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 14:32

Aan:EREDBf rt EAOnderwerp: Antwoorden op vragen 216 219 250 228

HaERWE]

Hierbij antwoord op twee vragen. lk twijfel of de laatste vraag over capaciteit van boa’s voldoende aan bod komt. Na check, blijkt

dat de regeling waarin via suppletoire begroting extra geld vrij komt voor inzet boa’s nog naar de MR moet. Hier kunnen we dus

nog niks over zeggen.

Daarnaast zijn we in gesprek met VNG over via welke route we de boa’s het best kunnen inzetten. Verwachten daar begin volgende

week uitsluitsel over.

Groet,


